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PROTOKÓŁ  
z obrad XXX Sesji Rady Gminy Sorkwity 

z dnia  29 czerwca  2021r. 
 

Nagranie z XXX sesji dostępne jest pod dresem: https://gminasorkwity.sesja.pl  
 
Początek posiedzenia godz.900. 
Zakończenie obrad godz.1140 
Obecnych radnych 15 
Podjęto uchwały od  Nr XXX/213/2021 do Nr XXX/224/2021                                                         
 

Porządek posiedzenia. 
Dot. pkt. 1  Otwarcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  otworzyła XXX sesję Rady Gminy Sorkwity.                        
Ustawowy skład Rady Gminy Sorkwity wynosi 15 radnych. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy                                           
15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
 
Dot. pkt.2   Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
 

1. Otwarcie sesji i ogłoszenie porządku obrad. 
2. Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXIX  sesji.  
4. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy Sorkwity za 2020 rok. 

a) Informacja Wójta o Raporcie. 
b) Debata nad Raportem. 

 wystąpienia Radnych 
 wystąpienia mieszkańców gminy wg. kolejności zgłoszeń( nie więcej niż 15) 

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi wotum zaufania z tytułu raportu o stanie gminy za 
2020r 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Sorkwity za rok 2020. 
a) Informacja Wójta o sprawozdaniu. 
b) Przedstawienie opinii RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Sorkwity za 2020r. 
c) Wypowiedzi Radnych w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Sorkwity za 2020r. 
d) Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej i opinii RIO na temat wniosku. 
e) Wysłuchanie wyjaśnień Wójta Gminy Sorkwity. 
f) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania 

finansowego za 2020r.  
g) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sorkwity za 2020r. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) zmiany budżetu Gminy Sorkwity na 2021r. uchwalonego uchwałą Nr XXIV/168/2020 z dnia                             

28 grudnia 2020r.   
b) określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Sorkwity na rok szkolny 2021/2022.  
c) przyjęcia „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół podstawowych 

mających swoją siedzibę na terenie Gminy Sorkwity”  
d) określenia szczegółowych warunków udzielania pomocy dzieciom  i młodzieży szkolnej w ramach                           

„ Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół podstawowych mających 
swoją siedzibę na terenie Gminy Sorkwity”. 

e) zasad nadawania tytułu „ Honorowy Obywatel Gminy Sorkwity”. 
f) zmiany uchwały Nr XXVII/200/2021 z dnia 26 marca 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Kozłowo, gmina Sorkwity 
g) utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie działki nr.ew.300 (jez. 

Lampasz) obręb Jędrychowo, na wysokości działki nr. ew. 3090/1 obręb Borowski Las, Gmina 
Sorkwity.  

h) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Sorkwity.  
i) zmiany uchwały nr XXII/150/2016 Rady Gminy Sorkwity z dnia 4 listopada 2016r.,w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
7.  Interpelacje i wnioski radnych. 
8. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
9. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami. 
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10.  Sprawy różne. 
11.  Zamknięcie sesji. 

 
Dot. pkt. 3   Przyjęcie protokołu z XXIX sesji  
 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta - prosiła o zgłaszanie uwag do protokołu.  Poinformowała, że protokół jest 
dostępny w Biurze Rady. Ponadto protokoły z sesji znajdują się  na stronie BIP Gminy Sorkwity.                                    
 
Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem protokołu  z ostatniej sesji. 
 
Głosowanie jawne: 
       Głosowało  - 15 radnych; 
                  „za” – 15 radnych. 
         „przeciw” – 0  radnych 
„wstrzymał się „- 0  radnych 
„nie oddanych” – 0  radnych 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 
 
Dot.pkt.4  . Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy za 2021r.   
 

a) Informacja Wójta – wójt przedstawił informacje o raporcie. Treść raportu w załączeniu do protokołu.  
b) Debata nad raportem. 

 Wystąpienia radnych – głos zabrali:  
- Radna Maria Gałązka poinformowała, że zgadza się z wypowiedzią pana Wójta ,że raport powinien 
zawierać rzetelna i wszechstronną informację, ale po przeanalizowaniu raportu i porównaniu go                         
z rokiem ubiegłym brakuje w nim rzetelnych, wyraźnych i wiarygodnych danych, mówiących  o tym w 
jakim miejscu gmina była a w jakim się znajduje obecnie, aby móc wyciągnąć wnioski  do dalszego 
działania. Np. mieszkaniec czytający że w gminie jest 411 km dróg nie może na podstawie raportu 
dowiedzieć się ile tych dróg wyremontowano w danym roku, nie może porównać. Ze względu na 
panującą pandemie nie mogli uczestniczyć w obradach sesji.  Po analizie okazało się, że w tym roku na 
remonty dróg zostało przekazane o 35.642,51 zł mniej, zakładając że zlikwidowaliśmy fundusz sołecki, 
z nadzieją że środki będą wykorzystane na większe inwestycje. Dobrze by było na jakie inwestycje, 
gdyż taka informacja byłaby pomocna przy podjęciu kolejnej uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 
W tej chwili na podstawie tych danych takiego wniosku wyciągnąć się nie da. Następna uwaga dotyczy 
informacji o realizacji  polityk, programów i strategii- po co zamieszczać informacje, które były 
przewidziane do realizacji do 2015, 2016r nie było żadnej wzmianki czy one zostały podjęte, rozpoczęte 
czy zakończone. Radna stwierdziła, że jest za mało informacji, które mógłby wyciągnąć każdy np. 
mieszkaniec, który zajrzy do raportu. Szacunek dla Wójta za to, że w tych czasach pandemicznych 
udało się tak wiele zrobić, natomiast radni zbyt lekko podchodzą do istotnych spraw, analizy                              
i wyciągania wniosków.  
- Przewodnicząca Rady Mariola Plichta- poinformowała, że odpowiedzi i wyjaśnienia na sugestie 
Radnej zostały udzielone na komisjach. Poinformowała, że postarają się w przyszłorocznym raporcie 
zostaną zawarte bardziej szczegółowe informacje. Radni na bieżąco są z inwestycjami i poczynaniami 
które są robione. Informacje są zawarte także w budżecie stąd brak chęci na podejmowanie przez 
Radnych dyskusji na tematy które są oczywiste i o których wiedzą. Strategia była podejmowana w 
kadencji, w której Pani Maria nie była jeszcze radną , natomiast będzie tka możliwość uczestnictwa w 
tworzeniu nowej. Mieszkańcy faktycznie nie mieli możliwości uczestnictwa w sesjach, ale sesje są 
transmitowane i ten kto chce może obejrzeć transmisję.  

                         - Wójt Józef Maciejewski – przypomniał, że od 10 lat te ważniejsze inwestycje z terenu Gminy      
                           Sorkwity  realizowane są w oparciu  o środki zewnętrzne, staramy się robić to bardzo aktywnie. Raport   
                           opisuje sytuacje z roku 2020r po części 2021. W tym roku kończy się perspektywa unijna , która 
                            dawała takie możliwości. Wszędzie gdzie była poważniejsza inwestycja zawsze wspieraliśmy się  
                           środkami zewnętrznymi. Wójt podkreślił ,że nie chciałby doprowadzić do sytuacji gdzie inwestycje  
                           realizowano sięgając po kredyty. Uwagi zostaną uwzględnione.  
                          - Radna Maria Gałązka- odniosła się do wypowiedzi wójta, że pochwalić należy wybieranie najlepsze  
                             rozwiązania dla finansów gminy , ale bulwersuje ja fakt że tak łatwo radni podejmują decyzje poza   
                            forum rady  chodzi tu o remonty dróg, rezygnacje z dofinansowania ze środków unijnych.. wyjazd  
                            komisji na objazd dróg, rozdysponowanie kruszywa.. Dlatego zmieniło się trochę moje stanowisko w 
                             stosunku do Pana wójta bo to Wy Radni pozwalacie na takie rzeczy i doprowadziliście do tego ,że ten  
                             raport jest suchy , mdły i mało widoczny. Każdy przeciętny mieszkaniec powinien mieć wszystko jak  
                             na dłoni. 
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                           - Radna Barbara Zmitrowicz- Wiszniewska dodała, że odpowiedzialność za stan gminy spoczywa                             
nie tylko na wójcie ale także na radnych.  

 wystąpienia mieszkańców- nie było zgłoszeń.    
c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi wotum zaufania z tytułu raportu o stanie gminy 

za 2020r.    
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych 
                 „za” - 15 radnych 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
Dot.pkt 5  sprawozdanie z wykonania budżetu za 2020r. 
 

a) Informacja Wójta o sprawozdaniu- Wójt przedstawił kilka słów o sprawozdaniu jako dokumencie , który w 
znaczący sposób koresponduje z raportem o stanie gminy. Jest to dokument, który rozstrzyga i opisuje kwestie 
stricte finansowe oparte na ustawie o finansach publicznych. Sprawozdanie podlegało opinii RIO w Olsztynie- 
uzyskało pozytywną ocenę. Wójt wspomniał o budżecie przyjętym na 2020 r , który zakładał dochody w 
wysokości 25.255.000 zł. W ciągu roku dokonano wiele zmian tegoż budżetu i ostatecznie w wyniku 
wprowadzanych zmian budżet zamknął się kwotą w wysokości 27.52.242,26 zł. Wydatki 27.029.242,26 zł. 
Łączne zadłużenie na koniec 2020 r wynosiło 7.040.899,69 zł co stanowiło 26,76 % w stosunku do 
wykonanych w 2020 r dochodów.  Na koniec 2020 r Gmina nie posiadała żadnych zobowiązań wymagalnych, 
a nadwyżka budżetowa , która została wypracowana wynosiła 910.825,10 zł. Dochody zrealizowano w                   
95,6 %. Suma inwestycji w 2020r wynosiła 2.086.960,01 zł.  

b) Przedstawienie opinii RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Sorkwity za 2020r. – Przewodnicząca 
Rady Mariola Plichta odczytała Uchwałę Nr RIO.VIII-0120-209/21 z dnia 19.04.2021r w sprawie wydania 
opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Sorkwity sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2020r.  

c) Wypowiedz Radnych w sprawie  sprawozdania  wykonania budżetu Gminy Sorkwity za 2020r. 
Głos zabrali: 
– Radna Maria Gałązka- powiedziała, że do sprawozdania nie ma co się przyczepić, ale zwraca uwagę na to ,że 
większość środków i inwestycji kierowana jest do dużych społeczności a do małych miejscowości nie. Za 
przykład podała swoje sołectwo Jędrychowo, które jest aktywne, działa prężnie, mieszkańcy bardzo się 
angażują a niestety nikt tego nie zauważa. Zdecydowana większość środków idzie tam, gdzie jest duża liczba 
wyborców a małe sołectwa też chcą aby dla nich coś zostało zrobione. Poprosiła aby w następnym raporcie i 
sprawozdaniu znalazły się inwestycje i środki, które zostaną przeznaczone na małe sołectwa. 
- Radny Zygmunt Duda- zgodził się z tym, ze małe sołectwa zostały zapomniane. Wspomniał o tym ,że wiele 
lat mieszkańcy czekają na remont świetlicy.   

d) Przedstawienie wniosku Komisji rewizyjnej i opinii RIO na temat wniosku- Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej odczytał treść wniosku z dnia 10.05.2021r. Przewodnicząca Rady Mariola Plichta odczytała 
Uchwałę RIO.VII-0120-225/21 z dnia 24 maja 29021r w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji rewizyjnej 
Rady Gminy Sorkwity w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sorkwity. 

e) Wysłuchanie wyjaśnień Wójta- wyjaśnień nie było.  
f) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  Gminy Sorkwity wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020r. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  poprosiła komisje o opinie w  sprawie uchwały: 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Poinformowała, że na posiedzeniu komisji Pani 
Skarbnik szczegółowo omówiła sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wykonani budżetu za 2020r. 
Z powodu braku dalszych głosów  w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
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Głosowanie jawne: 
     Głosowało    - 15 radnych; 
                  „za” - 15 radnych. 
          „przeciw” – 0 radnych 
 „wstrzymał się” - 0  radnych 
 „nie oddanych” – 0 radnych  
 
Uchwała została podjęta.  
 
 

g) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sorkwity z tytułu wykonania 
budżetu za 2020r.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  poprosiła komisje o opinie w  sprawie uchwały: 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji, 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
 
     Głosowało    - 15 radnych; 
                  „za” - 15 radnych. 
          „przeciw” – 0 radnych 
 „wstrzymał się” - 0  radnych 
 „nie oddanych” – 0 radnych  
 
Uchwała została podjęta.  
 
 
Wójt podziękował za ubiegły trudny rok. Podziękował Radnym za zrozumienie w okresie pandemii. Podziękował też 
współpracownikom za pomoc w sporządzeniu raportu i sprawozdania za 2020r.  
 

PRZERWA 10 min 
(1025-1035) 

 
Dot pkt 6 -podjęcie uchwał w sprawie  
 
6a- zmiany budżetu… 
 
Skarbnik Anna Łuciuk-  poinformowała ,że w budżecie pojawi się dodatkowa zmiana  oprócz zmian omawianych na 
posiedzeniu komisji: zmiana nastąpi w rozdziale 75412 paragraf 6060 ( załącznik inwestycyjny) kwota 180.000 zł 
zostanie przeniesiona do rozdziału 75410 (PSP) gdzie jest kwota 15.000 zł + 180.000 zł.  
Po zmianach te rozdziały będą wyglądały : dział 754 – Bezpieczeństwo nie ulega zmianie, rozdział 75410( KWPSP)- 
195.000 zł,  a rozdział 75412 (OSP)- zmniejszenie o 180.000 zł. Po zmianie  150.550 zł.  

  
Budżet Gminy po zmianach wynosi: 

         -  dochody                         -  26.227.493,14 zł 
    w tym: dochody bieżące            -  25.282.083,14 zł 
                dochody majątkowe                 -      945.410,00 zł 

 
       - wydatki                         -  26.377.493,14 zł 
 w tym : wydatki bieżące          -  24.910.893,14 zł 

            wydatki majątkowe                -    1.466.600,00 zł 
 

Deficyt budżetu gminy w wysokości 150.000,00 zł zostanie pokryty przychodami z wolnych środków jako nadwyżki 
wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu , wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 
sfinansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych 
                 „za” - 15 radnych 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
6b- określenia średniej ceny jednostek paliwa na rok szkolny 2021/2022 
 

Skarbnik Anna Łuciuk wyjaśniła ,że zgodnie z zapisami ustawy Prawo obowiązkiem gminy jest zapewnienie 
niepełnosprawnym uczniom bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do najbliższej publicznej szkoły lub 
ośrodka rewalidacyjno- wychowawczego. Obowiązki te gmina spełnia poprzez zorganizowanie transportu uczniów we 
własnym zakresie albo przez zwrot kosztów przejazdu ucznia i opiekuna na zasadach określonych w umowie zawartej 
między wójtem  a rodzicami/opiekunami, jeżeli dowożenie zapewniają rodzice/opiekunowie. 

Na podstawie art. 39a ustawy Prawo Oświatowe, zwrot rodzicom kosztów przewozu dziecka 
niepełnosprawnego wyliczany jest według wzoru, w którym  jednym z czynników jest średnia cena paliwa w gminie. 
Przytoczony przepis  stanowi, iż średnią cenę paliwa w gminie określa  na każdy rok szkolny Rada Gminy, 
uwzględniając  jej ceny na stacjach paliw w gminie. W związku z brakiem stacji benzynowych na terenie Gminy 
Sorkwity jednostkowe ceny paliw do obliczenia średniej uzyskano na podstawie cen obowiązujących na stacjach paliw 
w Gminie i Mieście Mrągowo. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 

 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
6c- Przyjęcia” Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów….” 

 Agnieszka Szapiel pracownik ds. Oświaty wyjaśniła po krótce ,że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym                        

i systemie oświaty Rada Gminy może umożliwić wspieranie edukacji uzdolnionych dzieci w drodze tworzenia 

lokalnych programów, taki program został przyjęty uchwałą RG z dnia 20.04.2018r ale w związku z wygaszeniem klas 

gimnazjalnych i zmianą przepisów należy uchylić dotychczas obowiązująca uchwałę i podjąć nową.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
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Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
6d- określenia szczegółowych warunków udzielania pomocy dzieciom i młodzieży szkolnej…. 
 
A.Szapiel pracownik ds. Oświaty wyjaśniła, że po podjęciu uchwały „Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych uczniów….” W oparciu o program należy podjąć uchwałę , określającą szczegółowe warunki otrzymania, 
sposób realizacji i zakres udzielania stypendium Wójta jak również tryb postepowania w pomocy dzieciom wybitnie 
uzdolnionym niezależnie od ich miejsca zamieszkania a uczęszczających do szkoły podstawowej z siedziba na terenie 
Gminy Sorkwity.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
6e- zasad nadawania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Sorkwity.  
 
Sekretarz Małgorzata Rzekanowska wyjaśniła, 0nadanie tytułu „Honorowy Obywatel Gminy Sorkwity" jest 
wyrazem najwyższego wyróżnienia i uznania Rady Gminy Sorkwity przyznawanym osobom szczególnie zasłużonym 
dla gminy (w szczególności w dziedzinach polityki, gospodarki, nauki, kultury, sportu), osobom współpracującym z 
gminą, promującym gminę, wspierającym inicjatywy gminne. Dla uhonorowania tych osób, konieczne jest określenie 
zasad nadawania tytułu, wzoru wniosku o nadanie tytułu oraz wzoru aktu nadania tytułu. 
Dodała, że podczas posiedzenia komisji została wprowadzona zmiana w § 2 ust.1 pkt 4 w brzmieniu” grupa 
mieszkańców Gminy Sorkwity w liczbie 50 osób, posiadających czynne prawo wyborcze na dzień składania wniosku”. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
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6f- zmiany uchwały nr XXVII/200/2021  sprawie przystąpienia do sporządzenia mpzp Kozłowo. 
 
Maria Rolczyńska Kierownik Ref.RBG wyjaśniła ,że dnia 26 marca 2021 r. Rada Gminy Sorkwity podjęła uchwałę 
Nr XXVII/200/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Kozłowo, gmina Sorkwity. W niniejszej uchwale w załączniku graficznym przedstawiono 
granice obszaru objętego projektem zmiany planu (dz. nr ew. 275/21 obr. Kozłowo, gmina Sorkwity). Jednakże,                       
w związku z otrzymaniem kolejnego wniosku o dokonanie zmiany w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Kozłowo zaistniała potrzeba zwiększenia obszaru planu objętego zmianą o kolejną 
działkę, stanowiącą własność Państwa …. (dz. nr ew. 275/40 obr. Kozłowo, gmina Sorkwity).  Wobec powyższego 
niezbędne dla przeprowadzenia procedury zmiany miejscowego planu jest podjęcie niniejszej uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
6g- utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli … 
 
Maria Rolczyńska Kierownik Ref. RBG wyjaśniła, że dnia 15 czerwca 2021r. do Wójta Gminy Sorkwity wpłynął 
wniosek Okręgu Górnośląskiego ZH z siedzibą w Bielsko - Białej o wyrażenie zgody na utworzenie miejsca 
okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie działki oznaczonej nr ew. 300 obręb Jędrychowo – jezioro 
Lampasz, na wysokości działki oznaczonej nr ew. 3090/1 obręb Borowski Las. Zgodnie ustawą z dnia  Prawo Wodne 
Rada Gminy może wyrazić w drodze uchwały będącej aktem prawa miejscowego,  zgodę na utworzenie miejsca  
okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli, funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym.  

Wójt Gminy Sorkwity wystąpił do  Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Regionalnego 
Zarządu Gospodarki Wodnej w Białymstoku, Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska Wojewódzkiego 
Inspektoratu Ochrony Środowiska w Olsztynie oraz Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Mrągowie o 
wyrażenie opinii na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli na terenie działki oznaczonej nr ew. 
300 obręb Jędrychowo na wysokości działki oznaczonej nr ew. 3090/1 obręb Borowski Las, gmina Sorkwity. Projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie. Miejsce okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli tworzy się na okres                    
od dnia 15 lipca 2021r. do dnia 31 lipca 2021r. na potrzeby obozu harcerskiego.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
6h- zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
 
Maria Rolczyńska Kierownik Ref. RBG wyjaśniła ,że konieczność podjęcia uchwały została podyktowana 
dostosowaniem treści uchwały nr XXXIII/164/2002 z dnia 7 marca 2002r w sprawie określenia zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Sorkwity z obowiązującymi przepisami ustawy o 
samorządzie gminnym, o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i kodeksu cywilnego.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
6i- zmiany uchwały nr XXII/150/2016 z dnia 4.11.2016r w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
 
Maria Rolczyńska Kierownik Ref. RBG wyjaśniła ,że w pierwotnej uchwale do kategorii dróg gminnych zaliczono 
drogę oznaczoną nr ew. 355 ob. Warpuny. Po przeprowadzeniu prac modernizacyjnych przez Starostwo Powiatowe 
okazało się ,że droga gminna – ul. Jeziorna składa się dwóch działek tj. nr ew. 355 oraz nr.ew. 361/1 ob. Warpuny. W 
celu uregulowania stanu faktycznego z prawnym należy dokonać zmiany pierwotnej uchwały. .  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
 Dot.pkt.5.  Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radna M.Gałązka: 
- naprawa drogi w Maradkach do posesji Pana D. 
- wykaszanie poboczy dróg gminnych 
 
Przewodnicząca M. Plichta: 
- wykoszenie poboczy na trasie Młynik - Stama 
- udrożnić przepływ na rzece Krutyń w Sorkwitach 
 
Radny M.Zembowski: 
- remont drogi Stary Gieląd – Choszczewo 
 
Radna B. Zmitrowicz - Wiszniewska: 
- wykosić wyjazd z drogi osiedlowej w Starym Gielądzie przy drodze powiatowej 
 
Radny S.Książkiewicz:  
- co z basenem p.poż w Gizewie? 
- wykoszenie działki koło przystanku  
 
Radny Z.Duda: 
- wykosić pobocza , poprawi c stan dróg w kierunku Rybna i Kozłowa  
- wykonanie tablic o nazwie ulic z nr . 
- kiedy ruszy budowa pomostu? 
- kiedy ruszy remont świetlicy w Rybnie? 
- kiedy zostanie wykonane przyłącze na zewnątrz remizy przy OSP? 
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- wyrównanie drogi dojazdowej do plaży wiejskiej 
- prośba o zakup siatek na bramki do piłki nożnej 
- usunąć jesienią dwa drzewa przed biblioteką w Rybnie. 
 
Dot.pkt 6. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
 
Wójt udzielił odpowiedzi na wnioski złożone przez radnych. 
Ad. Radnej M. Gałązka-  prace zostaną zlecone dla ZGK Sp z o.o Warpuny 
Ad.Radnej M. Plichta- wykaszanie poboczy przy drodze powiatowej zgłosimy do PZD a udrożnienie wykonamy 
własnymi siłami.  
Ad. Radnego M. Zebowskiego - prace zostaną zlecone dla PZD. 
Ad Radnej B. Zmitrowicz-Wiszniewskiej- prace zlecone zostaną dla ZGK Sp z o.o 
Ad. Radnego S.Ksiązkiewicz- wykaszanie zlecimy dla ZGK Sp z o.o 
Ad. Radnego Z.Duda – odpowiedzi udzielimy na piśmie. 
 
Dot.pkt 7. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami 
 
Od ostatniej sesji na której została przedstawiana informacja wójta wydano 8 zarządzeń a od poprzedniej sesji 
przygotowano 12  projektów  uchwał 
Kolejno Wójt uczestniczył w: 
30.05 – uroczystym pożegnaniu Prezesa Fali E. Piotrowskiego który zakończył współprac e z zespołem. 
31.05 walnym zgromadzeniu LGD w Orzyszu 
02.06 święcie patrona SP im. J.Korczaka ( 3 rocznica)  
03.06- spotkaniu samorządowym w Olsztynie 
05.06- dniu Dziecka w Niborku i Starym Gielądzie 
06.06- pierwszym spotkaniu komitetu organizacyjnego FKM 
09.06- walnym zgromadzeniu Fundacji Ochrony WJM 
15.06- podpisaniu umowy z WFOŚiGW na walkę z barszczem Sosnowskiego 
17.06- oficjalnym otwarciu placu zabaw w Choszczewie oraz wręczeniu promes dla Gmin poPGR 
18.06- spotkaniu z Komendantem KPP w Mrągowie oraz walnym zgromadzeniu rady nadzorczej ZGK Sp z o.o w   
           Warpunach 
19.06- Nocy świętojańskiej w Pustniku 
21.06- nagraniach reportażu o walce z barszczem Sosnowskiego dla TV Olsztyn 
22.06- spotkaniu roboczym  komitetu organizacyjnego FKM 
24.06- zakończeniu roku w Przedszkolu w Warpunach 
25.06-zakończeniu roku szkolnego w szkołach podstawowych Warpuny i Sorkwity 
26.06- rozgrywkach piłkarskich turnieju piłki nożnej w Kozłowie 
27.06- Gminnym Dniu Dziecka w Sorkwitach 
 
 
 
Dot.pkt 8 Sprawy różne 
 
Radny Zygmunt Duda- poinformował o reaktywacji Drużyny piłkarskiej START KOZŁOWO. Poprosił o pomoc 
finansową gminy na rozwinięcie drużyny i przy wykaszaniu boiska. 
Radna Janina Łukaszuk – zgłosiła aby postawić znak zakaz parkowania w miejscowości Rozogi na drodze w stronę 
Kamionki.  
Maria Rolczyńska Kierownik Ref.RBG poinformowała o naborze wniosków – usuwanie odpadów z działalności 
rolniczej w tym folii.  
 
Dot.pkt. 9 Zamknięcie sesji  
 
Przewodnicząca  Rady Gminy Mariola Plichta  zamykam XXX Sesję Rady Gminy Sorkwity. 
 
 
 
 
 Protokół sporządziła:                                                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy              
Magdalena Krawczyk                                                                                                                        Mariola Plichta 


